

39
Kursus

silat,

10 SEP 1980
renang

BALAI Rakyat Siglap akan menganjurkan kursus seni silat gayung selama tiga bulan dalam beberapa minggu lagi. Kursus berenang untuk orang dewasa dan kanak-kanak akan juga diadakan.

Mereka yang berminat boleh mendapatkan keterangan lanjut serta borang permohonan dari balai itu menerusi telefon 411925 atau datang sendiri antara 3.00 petang dengan 10.00 malam.

Empat pasukan silat akan ke Indonesia untuk lawatan muhibbah

18 SEP 1980

Oleh HAMZAH NOR

SERAMAI 88 orang anggota dari empat buah pasukan silat di negara ini akan mengadakan lawatan sambil menunjukkan silat ke Indonesia selama penghujung bulan Disember tahun ini.

Mereka terdiri dari anggota pasukan Silat Gerak Suci, Silat Hari-mau Jati, Silat Berok Amuntai dan Seni Silat Teras.

Ketua rombongan tersebut, Encik Mokhtar Affandi memberitahu, anggota pasukan silat lain juga adalah dipelawa untuk mengikuti rombongan itu.

Katanya, tujuan mengadakan lawatan itu ialah untuk memperkenalkan silat-silat tersebut ke negara Indonesia sambil mengeratkan tali perhubungan antara silat-silat di Malaysia dengan Indonesia.

Encik Mokhtar menegaskan, inilah pertama kali beberapa buah pasukan silat digabungkan membuat lawatan dan pertunjukan di negara Indonesia dengan secara muhibbah.

Beliau berkata, ketika berada di Indonesia, mereka akan mengadakan beberapa pertunjukan di Medan, Aceh, Pa-

Kata beliau, rombongan tersebut juga bertuju mengadakan perbincangan dan bertukar-tukar pendapat antara silat di negara ini dengan Indonesia.

Encik Mokhtar menambah, semasa berada di negara tersebut, mereka akan menjadi tetamu kepada Ikatan Pencak Silat Indonesia (IPSI).

Beliau memberitahu, sebelum berangkat ke negara tersebut semua anggota yang mengikuti rombongan itu akan mengadakan pertunjukan sebagai latihan di Kelang dan Kuala Langat.

Encik Mokhtar Affandi juga sebagai Yang Dipertua Persatuan Silat Gerak Suci diakhir-akhir ini sungguh mengambil berat menubuhkan beberapa buah gelanggang di daerah Kuala Langat.

Katanya, setakat ini hampir 300 orang telah menjadi ahli pasukan silat tersebut setelah persatuan itu diterima pendaftarannya baru-baru ini.

Beliau berhasrat untuk memulakan lagi pasukan itu dengan memberi peluang kepada peminat-peminat lapangan tersebut di daerah



● Dua orang pendekar Harimau Jati sedang bertarung adalah mereka yang akan menyertai rombongan itu.

erah lain dalam negeri Selangor ini.

Beliau yakin, rombongan yang akan diadakan pada bulan Disember ini akan mendapat persetujuan dari badan-badan silat lain, kerana ini bertujuan untuk kebaikan dan mengeratkan

dengan silat di Indonesia.

Beliau menyeru pasukan-pasukan silat yang lain, sekiranya mereka ingin menyertai rombongan itu supaya berhubung dengan beliau di alamat Sekolah Kebangsaan Jalan Pasar